
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 11. april 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Samrådsspørgsmål V
Hvorfor inddrager ministeren først nu styringen af de videregående uddannel-
se i arbejdet med et nyt bevillingssystem, der har stået på siden efteråret
2015?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Reissmann (S).

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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